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زم�ان به س�رعت 

شیوا نوروزی
      گزارش  

س�پری می شود و 
تی�م فوتب�ال زیر 
23سال ایران همچنان منتظر تصمیم گیری 
آقایان است. با اینکه چندماهی است این تیم 
در بلاتکلیفی بسر می برد، اما هنوز خبری از 
انتخ�اب س�رمربی جدی�د نش�ده اس�ت. 
قرار بود در جلس��ه هیئت رئیس��ه فدراسیون 
فوتبال، آقایان در خصوص گزینه های مدنظر 
صحبت کنند و نام س��رمربی تی��م امید اعلام 
ش��ود، اما خروجی این جلس��ه ب��رای فوتبال 
کشور همانند همیش��ه »هیچ« بود. حاضران 
در جمع حرف های همیش��گی را تکرار کردند 
و مقابل خبرنگاران ح��رف از تعامل با کمیته 
 ملی المپیک و تیم ملی بزرگس��الان زدند، اما 

کدام تعامل؟ 
اگر ق��رار بر همکاری ب��ود الان تی��م امید ایران 
همانند رقبای آس��یایی چند مرحله اردو برگزار 

کرده و چند دیدار تدارکاتی انجام داده بود. 
   

از وقتی مهدوی کیا با امیدها قطع همکاری کرد 
هنوز هیچ گزینه ای از نظر فدراسیون شایستگی 
نشستن روی نیمکت این تیم را پیدا نکرده است. 
در این مدت اسامی زیادی به عنوان گزینه اصلی 
مطرح شدند، ولی هیچ کدام به مرحله عقد قرارداد 
و اعلام رسمی نرسیدند. از طرفی حبیب کاشانی 
هم که مثلًا به عنوان سرپرست تیم انتخاب شده، 
هنوز حکمی برای شروع کار دریافت نکرده است. 
گفته   می شد در جلسه شنبه کار یکسره و از بین 

گزینه  داخلی و خارجی سرمربی نهایی انتخاب 
می شود. 

در بین گزینه های داخلی نام مجتبی حس��ینی 
س��رمربی پیکان و محمد ربیعی سرمربی مس 
رفسنجان مطرح شده، اما مثل همیشه پای یک 
مربی خارجی نیز به میان آمده است. اگرچه فعلًا 
خبری از گمانه زن��ی در خصوص گزینه خارجی 
نشده، ولی تجربه نشان داده مهدی تاج به عنوان 
نفر اول فدراسیون احتمال گرفتن هر تصمیمی را 
دارد، حتی اگر بداند توان پرداخت دستمزد ارزی 

مربی خارجی را ندارند.
   

دبیرکل کمیته ملی  المپیک اخیراً از بی تفاوتی 
فدراسیون نس��بت به وظایفش در خصوص تیم 
امید گلایه کرد. مناف هاشمی، فدراسیون فوتبال 
را مسئول پاسخگویی در مورد بلاتکلیفی امیدها 
خواند. تیم ملی زیر 23 س��ال تابس��تان باید در 
بازی های آسیایی ش��رکت کند و در فاصله پنج 
ماه مانده تا شروع این بازی ها نه اردویی تشکیل 
و نه برنامه ریزی برای موفقیت در هانگژو در نظر 
گرفته شده است. علاوه  بر این رقابت های قهرمانی 
زیر 23سال آسیا نیز زمستان برگزار خواهد شد 
و قهرمان این رقابت ها سهمیه بازی های المپیک 
2024 را کسب خواهد کرد. با این اوضاع از تیمی 
که نه مربی دارد و نه برنامه، حتی نمی توان انتظار 
موفقیت در آسیا را داش��ت، چه برسد به اینکه 

سهمیه المپیک را به دست بیاورد. 
   

احسان اصولی از تعامل فدراسیون با کمیته  

ملی المپیک خبر داد. سخنگوی هیئت رئیسه 
فدراس��یون فوتب��ال تی��م امی��د را یکی از 
دغدغه های جامعه فوتبال عنوان کرد: »یکی 
از مهم ترین بحث ه��او دغدغه جامعه فوتبال 
تیم ملی امید اس��ت که بحث مفصلی درباره 
آن ش��د. یکی از مهم ترین بحث های مطرح 
شده در جلسه هیئت رئیسه هم امیدها بودند. 
آقای تاج و اعضای هیئت رئیسه نقطه نظراتی 
داشتند. باید تعاملی بین کمیته  ملی المپیک 
و فدراسیون فوتبال صورت بگیرد که در حال 
تکمیل شدن است. درباره سرمربی تیم  امید 
قرار ش��د در اسرع وقت ریاس��ت فدراسیون 
فوتبال پیش��نهاداتش را بیاورد ت��ا اقدامات 
لازم برای تش��کیل تیم ملی امید انجام شود. 
پیشنهادها جمع آوری می ش��ود و مذاکرات 
انجام خواهد ش��د. اجازه بدهید نام گزینه ها 
را نیاوری��م.« اصولی در حال��ی از مهدی تاج 
خواسته تا گزینه های مدنظرش را اعلام کند 
که بیش از ش��ش ماه از بلاتکلیفی تیم امید 

می گذرد!
بحث حض��ور حبیب کاش��انی در بی��ن امیدها 
موضوعی بود که احس��ان اصولی آن را تکذیب 
کرد: »نام حبیب کاش��انی از سوی کمیته  ملی 
المپیک مطرح ش��ده و ما نکته ای در این مورد 
نداریم. ان ش��اءالله به جمع بندی برسیم، اعلام 
می کنیم. بحثی که در هیئت رئیسه شد بحثی 
فنی و منطقی ب��ود. تیم های ملی ما به ش��کل 
زنجیره وار به هم مرتبط هستند، در نتیجه باید 
تیم های ملی با هم تعامل داشته باشند. باید یک 

هم س��نخی  و همگنی بین تیم ملی بزرگسالان 
و امید برقرار باش��د. این به معنای این است که 
باید تعامل رخ ده��د و محصول تیم ملی امید به 
تیم ملی بزرگسالان برسد. این هم از مباحثی بود 
که در هیئت رئیسه مطرح شد. نمی توانم زمان 
بدهم تکلیف تیم ملی امید کی مشخص می شود، 
اما به زودی کاره��ا انجام می ش��ود. چارچوب 
مشخص است و براساس این قالب نتیجه نهایی 

را اعلام می کنیم.« 
   

میرش��اد ماجدی برای معرفی سرمربی امیدها 
وع��ده پایان فروردین م��اه را داد. یک��ی دیگر از 
اعضای هیئت رئیس��ه فدراس��یون ب��ا تأکید بر 
رسیدن به فرمول واحد اظهار داشت: »در جلسه 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال بحث های زیادی 
شد. صحبت های اصلی را اصولی انجام داد. قرار 
شد در حداقل زمان کادر فنی این تیم مشخص 
ش��ود. تیم ملی امید ه��م فق��ط در فیفادی ها 
می تواند تمریناتش را برگزار کند. اینکه دوستان 
می گویند دیر شده، درست است. کادرفنی باید 
زودتر تشکیل شود و برنامه هایش را بدهد. سعی 
می کنیم این اتف��اق بیفتد. در خص��وص تکرار 
ناکامی در راه رس��یدن به المپیک و حسرت به 
دل ماندن فوتبال ایران باید هم مس��ائل داخلی 
فدراسیون، هم رابطه با کمیته ملی المپیک و هم 
انتخاب سرمربی را در نظر بگیریم که این زمان 
می برد. نه اینکه نخواهیم کار کنیم، ما باید کنار 
هم به فرمول واحدی برسیم. ان شاءالله تا پایان 

فروردین این اتفاق می افتد.«
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امیدها چشم انتظار تعامل!

صعود تی�م ملی فوتب�ال بانوان ای�ران ب�ه مرحله دوم 
مسابقات انتخابی المپیک در قاره آسیا از جمله اتفاقات 
خوب این روزهای ورزش است که ثابت می کند برخلاف 
تمام س�یاه نمایی هایی که طی ماه های گذشته در مورد 
فعالیت بانوان در ایران صورت گرف�ت، بانوی توانمند و 
مقید  ایرانی با حجاب اسلامی در تمام عرصه ها حرف های 
زیادی برای گفتن دارد و می تواند موفق هم باشد. بانوان 
فوتبالیست ایران گام اول را محکم برداشتند و حالا در 
جمع 12 تیم برتر قاره هستند. کار اصلی شاگردان مریم 
آزمون تازه آغاز شده و آنها حالا باید خود را آماده کنند 
تا به مصاف غول ه�ای فوتبال بانوان ق�اره کهن بروند و 

توانایی هایشان را آنجا هم به رخ بکشند.

 بانوان گام اول را 
محکم برداشتند

قاب

فريدون حسن

فتح الله زاده مدعی شد، کجایی قربانزاده؟
یک هفته گذشت، نه فتح الله زاده رفت و نه قربانزاده! مدیرعامل نالایق 
اس��تقلال همچنان سر کار اس��ت و مشغول ماله کش��یدن روی تمام 
تخلفاتی که انجام داده و همچنان هم دستش در جیب بیت المال است 
و با خیال راحت هر کاری دلش می خواهد انجام می دهد. قربانزاده هم 
سرکارش است و مشغول تهیه مستندات برای محکوم کردن فتح الله زاده 

و دیگر مدیران باشگاه های دولتی .
خب قبلًا ه��م گفته بودی��م هیچ اتفاق��ی رخ نمی دهد. بع��د از برنامه 
تلویزیونی دوشنبه شب گذشته همه منتظر پایان وقت روز سه شنبه قبل 
بودند که یکی از این دو نفر بروند. سه شنبه تمام شد و اتفاقی رخ نداد. بعد 
گفتند مدیرعامل استقلال تا شنبه فرصت دارد که 5 میلیارد برگرداند، 
والا چه می ش��ود و چه. ش��نبه هم تمام ش��د، پول که برنگشت هیچ، 
فتح الله زاده وقیح تر از قبل هم شد. قربانزاده هم فعلًا سکوت اختیار کرده 
شاید به این نتیجه رس��یده این همه سروصدا مثل پرونده های قبل راه 
به جایی نمی برد و بهتر است سکوت کند. دیروز باشگاه استقلال بیانیه 
داد و طلبکارانه مدعی شد که هیچ اتفاقی رخ نداده و حتی هنوز فرصت 
برای پرداخت طلب استراماچونی وجود دارد و آنها می توانند به آسیا هم 
برگردند. ما که بخیل نیس��تیم، خدا کند این همه دروغی که می بافید 
راست باشد و حداقل هوادار بینوای استقلال دلش به حضور تیمش در 
آسیا خوش شود. اما آقایان که گویا هنوز از تحقیر هفته گذشته مقابل 
چشم میلیون ها بیننده تلویزیونی درس نگرفته اند باز هم به گمان اینکه 
با دسته کورها و کرها طرف هستند از مهلتی حرف می زنند که خیلی 

وقت است تمام شده و فیفا بعد از آن با کسی شوخی ندارد.
اینکه چند اصطلاح انگلیس��ی را س��رهم کنید و با ک��ج و کوله کردن 
دهانتان از »گرندز رأی« حرف بزنید مشکلتان را حل نمی کند. البته 
ممکن است برخی ساده لوحان باور کنند، اما بهتر است متوجه باشید 
که همه می دانند مهلت پرداخت طلب اس��تراماچونی چند سال است 
که به سر رسیده و اس��تقلال تاکنون چند بار مهلت گرفته و پول های 
گرفته شده به این بهانه را پرداخت نکرده است! پس هر چیزی که در 
مورد دیگران فکر می کنید خودتان هس��تید و این بازی با الفاظ فقط 
برای سپری کردن این زمان اندک باقیمانده است تا مثلًا بگویید ما کار 
کردیم و نشد. این راهکار جدیدی است برای خالی کردن جیب مردم و 
بیت المال برای اینکه جناب فتح الله زاده باز هم پول بگیرد و خرج جای 
دیگری کند یا همان چک قبلی را دوباره ب��ه بانک ببرد و نقدش کند. 

کجای کاری جناب قربانزاده؟!
در این میان نکته تأسفبارتر از تمام اینها این است که باز هم هیچ خبری 
از برخورد نیست. سازمان خصوصی سازی هم با تمام ادعا و سروصدایی 
که به راه انداخت ناگهان ساکت شد، درست مثل بهارستان نشینان که 
در پرونده های قبلی حرف از برخورد و بازداشت می زدند، اما خیلی زود 
تب تندشان عرق کرد و همه چیز را فراموش کردند. تأسف آور است که 
مدیران فوتبال با فس��ادی که هر روز علنی تر از قبل می شود همچنان 
می مانند و به ریش همه می خندند و تأسقبارتر اینکه هنوز فوتبال ایران 

می خواهد با چنین مدیران فاسدی راه پیشرفت  را بپیماید.

اولین روز مس��ابقات کش��تی فرنگی قهرمانی آس��یا با درخشش 
ملی پوشان فرنگی کار ایران به پایان رسید. رقابت های کشتی فرنگی 
قهرمانی آسیا از صبح دیروز در آستانه قزاقستان در حالی آغاز شد 
که پنج کشتی گیر اول ایران با راهیابی به فینال همه را متوجه قدرت 
کشتی ایران کردند. در وزن 55 کیلوگرم پویا دادمرز پس از استراحت 
در دور اول با پیروزی در مراحل بعد در فینال حریف هندی را هم برد 
و اولین مدال طلا را به ارمغان آورد. در 63 کیلوگرم ایمان محمدی 
بعد از درخشش در مراحل اول در فینال هیچ فرصتی به حریف ازبک 
خود نداد و مقتدرانه دومین طلا را به ن��ام ایران ضرب کرد. در 77 
کیلوگرم امین کاویانی نژاد با برتری مقابل حریفان سرسخت خود 
فینالیست شد، اما مصدومیت او در دیدار نیمه نهایی باعث شد کادر 
فنی اجازه حضورش در فینال مقابل حریف قرقیزستانی را ندهد و 
او به مدال نقره بس��نده کند. ناصر علیزاده در 88 کیلوگرم سومین 
طلایی ایران بود. امین میرزازاده در 130کیلو هم با کسب چهارمین 

مدال روز خوب ایران را تمام کرد.
 رقابت ه��ای پن��ج وزن دوم از صبح امروز آغاز می ش��ود که طی 
آن مهدی محس��ن نژاد در 60 کیلو، رضا عباس��ی در 67، سجاد 
ایمن طل��ب در 72، علیرضا مهم��دی در 82 و مه��دی بالی در 

97کیلوگرم به مصاف حریفان خود می روند. 

 شروع طوفانی ایران 
در کشتی فرنگی آسیا

شمیم رضوان 

گلایه جامعه ورزش از بی توجهی و بدقولی  

از تعطیلی اردو  تا اجبار به خداحافظی
کمتر روزی است که شاهد گلایه ورزشکاران، مربیان و گاهاً حتی مدیران 
از شرایط نامناسب ورزش��ی و بی توجهی مسئولان بالادستی نباشیم! 
در شرایطی که در س��ال کسب سهمیه المپیک هس��تیم و بازی های 
آس��یایی را پیش رو داریم، عدم توجه به ورزشکاران صدای بسیاری را 
درآورده و در کنار این حجم از گلایه، اتفاقاتی را نیز شاهد هستیم که نه 

جای تعجب، بلکه جای تأسف دارد!
حدود س��ه هفته دیگر ایران میزبان تورنمنت چهارجانبه فوتسال در 
سطح جوانان است، اما درست در روزهایی که صانعی باید شاگردانش را 

برای محک زدن در این رقابت آماده کند، اردو تعطیل می شود! 
همزمان با برپایی اردوی تیم ملی فوتسال، تیم بانوان و جوانان نیز در 
اردو بس��ر می بردند، اما تنها یک روز بعد از برگ��زاری اردوی تیم ملی 
بزرگسالان، هتل المپیک به دلیل عدم دریافت مطالباتش از فدراسیون 
و بی توجهی به تذکرات مکرر در این راس��تا اعلام کرد ملی پوشان باید 
اتاق های خ��ود را تحویل بدهن��د. برای حل مش��کل تمرین تیم ملی 
جوانان زودتر از زمان مقرر تعطیل ش��ده و با تهیه فوری بلیت، جوانان 
راهی خانه هایشان ش��دند تا دختران به خوابگاه کمپ تیم های ملی و 
تیم بزرگسالان به هتل آکادمی نقل مکان کنند. حالا تصور کنید که تیم 

جوانان چگونه می خواهد مقابل رقبا قرار بگیرد.
   

نوشاد عالمیان، نفر اول تنیس روی  میز ایران در گفت وگو با ایسنا با گله از 
شرایط ورزش ایران تأکید کرد این حوزه برای کسی اهمیتی ندارد: »ورزش 
ایران در شرایط خوبی نیست و نمی تواند خیلی  خوب به ورزشکاران خدمات 
بدهد. برای نمونه، در رنکینگ فدراسیون جهانی هر هفته رنکینگ اعلام 
می شود، به همین دلیل طبیعی است که جایگاه بازیکنان بالا و پایین شود، 
چراکه بازیکنان کش��ورهای دیگر در همه مسابقات شرکت می کنند، اما 
شرایط ایران به گونه ای اس��ت که ما نمی توانیم در همه مسابقات شرکت 
کنیم. تیم ایران جزو تیم های خوب اس��ت، اما باید به ما توجه ش��ود و به 
مسابقات اعزام شویم. آنطور که باید هزینه نمی شود و خودمان هم از جیب 
هزینه می کنیم و به مسابقات می رویم. برای کسب سهمیه تیمی المپیک 
باید توجه ویژه ای شود و تا المپیک از این تیم نگهداری کنند، در این شرایط 
ما شانس این را داریم که بتوانیم سهمیه المپیک را بگیریم. اما فکر می کنم 

ورزش ایران دیگر برای کسی مهم نیست.«
   

حسینقلی نهرودی، سرمربی تیم ملی بوکس ایران نیز در گفت وگو با 
تسنیم بی توجه به انتقادهایی که ممکن است گریبانش را بگیرد تأکید 
می کند شاگردانش با چشم و گوش بسته در مسابقات جهانی پیش رو 
حاضر خواهند ش��د: »اگر احیاناً در مس��ابقات جهانی مشکل داشته 
باشیم، آنقدر که به من بر می گردد به بحث مدیریت برنخواهد گشت. 
پذیرفتم تا زمانی که حسینی رئیس فدراسیون نیست، دست و بالش 
بسته اس��ت. با این وجود حرکت کردم و بدون رودربایستی مسابقات 
جهانی را به عنوان یک تورنمنت می دانم. هدف ما بازی های آس��یایی 
است و مسابقات جهانی، قهرمانی آسیا و تورنمنت ها برای ما تدارکاتی 
هس��تند. قطعاً با این حرف گرفتار خواهم ش��د و عنوان می ش��ود که 
مسابقات جهانی جایی برای آموزش نیست. من نیز این را می دانم، اما 
با توجه به وضعیتی که داریم و هدف ما که بازی های آسیایی است، این 

مسابقه پیش رو برایمان یک تورنمنت محسوب می شود.«
   

حسین کلهر، ملی پوش اسکی اس��نوبرد ایران اما بعد از 20 سال حضور 
در این رشته به دلیل بدقولی  و اتفاقاتی که ناشی از عدم نظارت بر رفتار 
مدیران و مس��ئولان ورزش و اسکی اس��ت، عطای ورزش قهرمانی را به 
لقایش بخشیده و در گفت وگو با ایسنا از تصمیم خود برای خداحافظی 
می گوید: »اگر این مدت در هر ارگان دیگ��ری به جز ورزش بودم، حق و 
حقوق و بیمه داشتم و بازنشسته  می شدم، اما هیچ کدام از این مزایا را ندارم 
و تصمیم به خداحافظی گرفته ام. از همان سال های اول ورود به تیم ملی 
شاید بیشتر از 200، 300 بار با رؤسای مختلف فدراسیون جلسه گذاشتیم 
و همیشه وعده وعید شنیدیم، اما هیچ اتفاق درستی برای اسنوبرد نیفتاد. 
در رفت و آمدها، اعزام ها و مسابقات از جیب هزینه کردم. سال 96 با هزینه 
شخصی به مسابقات بین المللی ترکیه رفتم و یک نقره و یک برنز گرفتم. 
دو سال بعد باز هم با هزینه شخصی به گرجستان رفتم، اما هیچ تغییری 
حاصل نشد. سال 2008 در کاپ اروپا که به میزبانی ایتالیا برگزار شد به 
من پیشنهاد دادند در این کشور بمانم و به ایران برنگردم، اما از آنجایی که 
مردم و کشورم را دوست داشتم در ایران ماندم، ولی اتفاقی رخ نداد و ادامه 

این شرایط نابودی اسنوبرد را در پی خواهد داشت.«

 جوانان کار سختی دارند
 اما اولویت بزرگسالان است

هدف گذاری در مسابقات قهرمانی جوانان 
آس��یا در بحرین، یکی کس��ب سهمیه 
جهانی بود که با قهرمانی محقق ش��د و 
دیگری پرورش و شناس��ایی بازیکنان 
مس��تعد برای تیم ملی بزرگسالان. بعد 
از موفقیتی که در قهرمانی جوانان آسیا 
کسب شد، انتظارات از تیم ملی والیبال 
جوانان بالا رفته و باید برای برآورده کردن 
آن با قدرت بیش��تری راهی مس��ابقات 
قهرمانی جهان زیر 21 ساله های جهان 
شویم. اما این نیازمند کار، تلاش و حمایت بیشتر است. برای حضور قدرتمند 
در مسابقات جهانی از دهم فروردین ماه اردوهای خود را با حضور 20بازیکن 
آغاز کرده ایم و شش اردوی 15 روزه در دستور کار قرار داده ایم تا به آمادگی 
لازم برسیم، چراکه سطح مسابقات قهرمانی جهان و قهرمانی آسیا، تفاوت 
زیادی با هم دارد و قدرت های والیبال جهان در اروپا و امریکای جنوبی در 
این رقابت ها حضور دارند که مقابله با آنها کار ساده ای نیست. خوب می دانیم 
که کار خیلی پیش روی ماست، چون بازیکنان جوان در لیگ های معتبر بازی 
می کنند و سابقه حضور در تیم های ملی کشور خود را نیز دارند. البته ما از 
توانایی  و پتانسیل بازیکنان ایرانی آگاهیم و از طرفی محکوم هستیم که در 
مسابقات جهانی نتیجه قابل قبول و خوبی کسب کنیم، به همین خاطر چند 
برابر کار می کنیم و زحمت می کشیم. تعامل بسیار خوبی نیز با بهروز عطایی، 
سرمربی تیم ملی داریم، اما قرار شده بازیکنان تیم جوانان که به اردوی تیم 
بزرگسالان دعوت می شوند با تیم بزرگسالان تمرین کنند و در صورت نیاز 
به اردوی جوانان برگردند. به هر حال اولویت، تیم ملی بزرگس��الان است، 
چراکه رفتن به المپیک، آرزوی تیم ملی هر کشوری است و ما تمام و کمال 
در اختیار این تیم هستیم و مراودات لازم را انجام می دهیم. تنها مشکل ما 

زمان است و زمان کمی برای آماده سازی در اختیار داریم.

غلامرضا مؤمنی  مقدم

سرمربی تیم والیبال جوانان

مستحق باخت نبودیم!

 شکست

  به زیردریایی ها

هدیه رئال به بارسا

کهکشانی ها به بارسلونا فرصت قهرمانی زودهنگام دادند. تنها سه 

اشرف رامین
روز بعد از برد پرگل در ال کلاسیکو، رئال مادرید 3 بر 2 به ویارئال       فوتبال اروپا

باخت تا با 59 امتیاز، بارسا بیش از پیش در یک قدمی کسب جام 
قرار بگیرد. شکست خانگی تیم مادریدی در ش��رایطی رقم خورد که انتظار می رفت شاگردان 
آنچلوتی بعد از تحقیر رقیب سنتی، ویارئال را به راحتی از پیش رو بردارند، اما رئال به رغم اینکه از 
تیم میهمان پیش ب��ود با کامبک زیردریایی ها مواجه ش��د و س��ه امتیاز مهم را از دس��ت داد. 
در صورتی که امشب تیم ژاوی مقابل خیرونا به پیروزی برسد، اختلاف امتیازشان با رئال تیم دوم 
جدول به عدد 15 می رسد. سرمربی ایتالیایی باخت را حق رئال ندانست: »در سطحی که می توانیم 
بازی نکردیم، اما مستحق باخت هم نبودیم، چون موقعیت های زیادی در جریان بازی داشتیم. 
تعادل لازم را نداشتیم و در بازپس گیری توپ تقلای زیادی کردیم. ویارئال به خوبی توپ را کنترل 
می کند و کارهایی انجام می دهد که تعادل حریف را از بین می برد. عدم تعادل تیمی نکته کلیدی 
در کسب این نتیجه بود. نمی خواهم از هیچ بازیکنی انتقاد کنم، چون فکر می کنم همه بازیکنان 
ما در س��طح پایین تری از حد معمول خود بودند. وقتی من با چهار مهاجم بازی می کنم به این 

معناست که فکر نمی کنم تعادل چندان مهم باشد و شاید این یک اشتباه از جانب من بود.«
کارلتو در خصوص بی انگیزگی بازیکنانش پس از رویارویی با بارسلونا گفت: »آماده شدن برای 
دیداری که بین دو بازی مهم دیگر )بازی با بارسا و نبرد با چلسی در اروپا( قرار دارد، سخت است. 
تغییرات زیادی در ترکیب تیم برای این بازی ایجاد کردم، چون بازی با بارسلونا از نظر جسمی 
و روحی خیلی چیزها را از ما گرفت. صددرصد با انگیزه بودن برای این دیدار سخت بود، چون 
بازی بارسلونا از نظر احساس��ی چیزهای زیادی از ما می خواست. این طبیعی است، حتی اگر 
این شکست به ما آسیب برساند. با این حال این شکست چیزی را در مورد انگیزه ما برای لیگ 

قهرمانان تغییر نمی دهد. بازی چهارشنبه با چلسی کاملًا متفاوت و داستان متفاوتی است.« 
اعمال تغییرات در ترکیب تیم یکی از دلایل باخت رئال در این مسابقه عنوان شده درحالی که به نظر 
می رسد شاگردان آنچلوتی بعد از موفقیت در کوپادل ری و حذف بارسا از انگیز کافی برخوردار نبود. 
در حال حاضر بارسلونا یک بازی کمتر از رئال انجام داده و دیدار با خیرونا سکوی پرتابی است برای 
ژاوی و شاگردانش. کم کردن فاصله 12 امتیازی با کاتالان ها بسیار سخت بود و بازی امشب می تواند 
این اختلاف را افزایش دهد. از طرفی ضعف دفاعی کهکشانی ها در مصاف با ویارئال مشهود بود و تا 

قبل از اینکه خیلی دیر شود، سرمربی باید فکری به حال برطرف کردن این ضعف کند.

هفته موفق لژیونرهای فوتبال ایران 

درخشش مهاجمان پارسی
جامعه فوتبال یک بار دیگر مقهور درخش��ش لژیونرهای ایرانی شد، 

دنیا حیدری
بازیکنانی که طی هفته گذشته در ترکیب تیم های خود عملکرد قابل       بازتاب

توجهی را به نمایش گذاشتند و تأثیر قابل توجهی در موفقیت های 
رقم خورده داشتند. اما همچنان سردار آزمون و طارمی موفق ترین لژیونرهای فوتبال ایران در اروپا 

هستند که تقریباً هر هفته نگاه ها را به خود و فوتبال ایران جلب می کنند. 
حساس ترین بازی این هفته لژیونرهای ایران بی شک  مصاف دو تیم بنفیکا و پورتو بود که با درخشش 
طارمی به س��ود پورتو خاتمه یافت. مهاجم ایرانی حاضر در لیگ پرتغال که تقریباً هر هفته در بین 
برترین های لیگ قرار می گیرد در یک بازی حیثیت��ی گل دوم و البته برتری تیمش را مقابل بنفیکا 
به ثمر رساند تا با خیال راحت از کسب یک پیروزی دیگر، زمین بازی را در دقایق پایانی ترک کند. 
ملی پوش فوتبال ایران با عملکرد قابل توجه خود در ترکیب پورتو نه فقط به یکی از بازیکنان محبوب 
بین  هواداران این تیم تبدیل شده که توانسته نظر رسانه های دنیا را نیز هر هفته به خود جلب کند، 
به طوری که برخی از رسانه های معتبر دنیا از او به عنوان ستاره ای یاد می کنند که دیر به چشم آمد 

و دیده شد. 
الهیار صیادمنش نیز با گلزنی برای هال س��یتی در مصاف با س��اندرلند نش��ان داد کام��لًا از دوران 
مصدومیت خود فاصله گرفته و مهر ه ای قابل اتکا برای تیمش به حساب می آید. اگرچه این بازی با 
نتیجه پرگل 4-4 به پایان رسید، اما گلزنی مهاجم ایرانی هال سیتی از آن جهت به چشم آمد که او 
دو مصدومیت سنگین را پشت سر گذاشته، اما طلسم شکنی او در گلزنی و همچنین عملکردش در 

هفته چهلم رقابت های چمپیونشیپ انگلیس نشان داد کاملًا آماده است.
اما بی شک سردار آزمون همچنان در صدر جدول لژیونرهای موفق ایران در لیگ های اروپایی قرار 
دارد. آزمون اگرچه هفته گذشته یکی از بهترین های تیمش بود، اما در مصاف با اینتراخت فرانکفورت 
از دقیقه 70 به میدان رفت. هرچند همین زمان هم برای او کافی بود تا برای بایرلورکوزن گلزنی کند. 
سردار که در پنج بازی اخیر چهار گل برای لورکوزن به ثمر رسانده در مصاف  هفته بیست و هفتم 
بوندس لیگا  نیز ترک عادت نکرد و در دقیقه 5+90 سومین گل تیمش را به ثمر رساند تا خیال شیرها 

بابت سیزدهمین برد این فصل راحت شود. 
علیرضا جهانبخش اما برخلاف سایرین هفته خوبی را پشت سر نگذاشت. اگرچه وینگر ایرانی تیم 
فاینورد در دیدار نیمه نهایی جام حذفی هلند با ارسال یک پاس گل زمینه  گلزنی تیمش را فراهم کرد، 
اما قبل از آن روی یک اشتباه زمینه ساز گلزنی آژاکس شد و دست آخر نیز با باخت 2 بر یک فاینور از 

رقابت های جام حذفی کنار رفت. 


